



الرسالة رقم ٢٠١٩/١/٢٥ في

Dept :

No. :

Re. :

Telephone : 064 /3396222 - 3396333 - 3397222 Ismailia

Fax. : 02/ 064 /3914784 - 3914785

Email. : info@suezcanal.gov.eg

إدارة :

رقم القيد :

رقم الملف :

تليفون : ٢٣٩٦٢٢٢ - ٢٣٩٦٣٣٣ - ٢٣٩٧٢٢٢ / ٠٦٤ الإسماعيلية

فاكس : ٣٩١٤٧٨٥ - ٣٩١٤٧٨٥ / ٠٢

بريد إلكتروني : info@suezcanal.gov.eg

منشور رقم (٢٠١٩/١)

Circular No. (1/2019)

بخصوص تخفيض "حافز الكميات" الممنوح لناقلات الغاز الطبيعي المسال العابرة لقناة السويس

Concerning "Quantities Incentive" Rebate granted to
LNG Carriers passing through Suez Canal

Article one:-

المادة الأولى :

Circular no. (3/2011) shall be cancelled and replaced by the following:

يلغى المنشور رقم (٢٠١١/٣) ويستبدل بالتالي :-

First:

Clients' Liquefied Natural Gas carriers transporting additional quantities of LNG through Suez Canal shall be granted "Quantities Incentive" Rebates as follows:

أولاً:
تمنح ناقلات الغاز الطبيعي المسال التابعة للعملاء تخفيضات لنقل كميات إضافية من الغاز الطبيعي المسال عبر قناة السويس كالتالي:

a) Clients shall be granted a 5% rebate for each carrier's round-trip, if the total LNG quantities transported by the client exceeded one million metric tons up to three million metric tons within one year from the beginning of the contract with Suez Canal Authority.

أ) يمنح العميل تخفيضاً بنسبة ٥% للرحلة الدائرية للناقلة إذا تجاوز إجمالي كميات الغاز المنقولة للعميل عبر قناة السويس مليون طن وحتى ثلاثة مليون طن خلال عام من بداية التعاقد مع هيئة قناة السويس.

b) Clients shall be granted a 7% rebate for each carrier's round-trip, if the total LNG quantities transported by the client exceeded three million metric tons up to ten million metric tons within one year from the beginning of the contract with Suez Canal Authority.

ب) يمنح العميل تخفيضاً بنسبة ٧% للرحلة الدائرية للناقلة إذا تجاوز إجمالي كميات الغاز المنقولة للعميل عبر قناة السويس ثلاثة مليون طن وحتى عشرة مليون طن خلال عام من بداية التعاقد مع هيئة قناة السويس.

c) Clients shall be granted a 10% rebate for each carrier's round-trip, if the total LNG quantities transported by the client exceeded ten million metric tons within one year from the beginning of the contract with Suez Canal Authority.

ج) يمنح العميل تخفيضاً بنسبة ١٠% للرحلة الدائرية للناقلة إذا تجاوز إجمالي كميات الغاز المنقولة للعميل عبر قناة السويس أكثر من عشرة مليون طن خلال عام من بداية التعاقد مع هيئة قناة السويس.

